2022 主日崇拜事奉輪值同工

2022 工口水川于平隔區门二				
	本週主日 This Sunday 5/29/2022	下週主日 Next Sunday 6/05/2022		
中文主席 English Presider	陳彦廷	張文迪		
中文講員	徐肇基牧師 Rev. George Hsu	王壽誠牧師 Rev. Ong		
翻譯 Interpreter	吳永佳	方 向		
中文司琴 Pianist	Lauren	羅鳳玲		
中文招待 Ushers	Ace, 杜娟	Richard,黃玉瑛		
音響/投影 Audio Engineer/PPT	劉砥中/闞月紅	Leon/文 艷		
托兒 Nursery	谢 慧	吳永佳		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	譚玫琍,徐慧君	吳永佳, 武淑菊		
Lunch Serving	祝平, 谢慧	杜 娟,李常爱		
清潔同工 Cleaning	鲁 锋, Leon	熊就勝, 熊就豪		
保安 Security	蔣洪平	劉偉衡		
週二 Tuesday	姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(Z00M Meeting ID: (321-971-546)			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • •				
Contributions	Last Sunday	Month-to-date	April. Income	April. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$ 3, 570. 00	\$17, 922. 00	\$12,000.00	\$ 7, 505. 10
建堂 Building	\$100.00	\$100.00	\$0.00	\$10,000.00
宣道 Missions	\$450.00	\$2, 450. 00	\$4, 350. 00	\$3, 036. 57
其他 Special	\$0.00	\$450.00	\$830. 00	\$830.00

每月背诵经文 Monthly Verses - May, 2022:

所以天父的兒子若叫你們自由,你們就真自由了。(約翰福音 John 8:36)你們若有彼此相愛的心,眾人因此就認出你們是我的門徒了。(約翰福音 John 13:35)

牧師 Pastor	長老 Elder	
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

傳揚福音 造就門徒 Preach the gospel and make disciples

聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

五月二十九日 May 29, 2022

主席 Presider: 陳彥廷

10:45AM - 12:15PM 司琴 Pianist: Lauren

講員 Speaker: 徐肇基牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All

 主席 Presider

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation

187 榮耀是主聖名 Glorious Is Thy Name 68 真神之愛 The Love of God

祈祷 Invocation

主席 Presider

讚美詩 Praise Hymns

眾坐 Congregation

56 A Mighty Fortress is Our God 坚固保障

讀經 Scripture Reading 路 Luke 9:23-25; 希 Heb 11:6, 36-38 眾坐 Congregation 證道 人生的交易 徐肇基牧師

Sermon The Life of Trading 回路 / 春郎 Paganage / Office ing 404 五公符 4 日

Rev. George Hsu

回應/奉獻 Response/Offering 491 天父領我 He Leadeth Me 主席 Presider 歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 每月经文 Monthly Verses 主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝祷 Benediction 程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Prayer

眾坐 Congregation

四十週年慶主題: 主恩滿溢, 傳承使命

40th Anniversary Theme: Grace overflows, Carry on Commission

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。感謝徐牧師為我們分享信息。
- 2. 下主日(6/5) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會, 同時也有線上直播。
- 3. 教會在 6/3-4 有培靈聚會-真愛方程式。周五晚上 7:30 和週六早上 10:00 和下午一點有聚會。講員是潘文后牧師。請弟兄姐妹們預留時間參加。
- 4. 基督工人中心在 6/5-11 有青少年營給 12 歲以上的青少年參加。報名截止 5/31, 請到 www. cwcnet. org 網頁報名和了解更多信息。
- 5. 教會邀請弟兄姐妹來投稿寫 40 週年感恩特刊的文章。請將稿件發給 Carmen 或維 秀姐妹。
- 6. 教會也徵求 40 週年 T-觀衫設計和週年特刊封面設計的設計圖。請將稿件發給方向弟兄或張毅弟兄。

祷告事項:

教會事工

- 1. 為 6/3-6/5 青少年退修會及家庭講座的講員及各項準備事項禱告。
- 2. 感謝主,幸福小組第二期已圓滿結束,感謝福長及同工們,請繼續為福友(Best) 祷告。
- 3. 為今年 11/26-11/27 教會 40 周年慶祝活動及各項籌備工作禱告。
- 4. 為 7/18-7/22 暑期聖經學校各樣籌備工作及招募的同工禱告。
- 5. 為星期五晚上7:30pm 各團契及小組實體聚會禱告。

肢體關懷

- 1. 為在幸福小組信主的 Dianna、郭開屏、Dannis Weng、Cao Ran and Fiona Chen 祷告。
- 2. 為最近來教會的新來賓們, 能繼續參與我們教會的聚會禱告。
- 3. 為暑假將出外旅遊探親的家庭出入平安禱告。

健康需要

- 1. 為洪巨倫弟兄肺癌放療及化療迫切禱告, 求主的保守看顧並賜下好的胃口。 普世宣教
- 1. 為基督工人中心的同工、各种營會及美國中部的事工代禱。
- 2. 為福音未及之民 (UUPG) 及教會支持的印尼和巴基斯坦宣教士禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service. Thank you pastor Hsu's message.
- 2. Next Sunday (6/5) is our combined Sunday worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream.
- 3. Church has special speaker for the adults on Friday 6/3 evening 7:30 PM and Saturday 6/4 morning 10:00 AM & 1:00 PM. Please reserve time for this special revival meeting.
- 4. CWC has also the youth discipleship training from 6/5-11 for youth aged 12th and above. Registration deadline is 5/31. Please check out more information on www.cwcnet.org website.
- 5. Church is inviting brothers and sisters to write article for the 40th anniversary publication. Please send your article to sister Carmen or WeiXiu.
- 6. The church is accepting 40th anniversary T-shirt design and publication cover page design. Please submit your design to brother Fang Xiang or brother Sugin.

Prayer Items:

Church Ministry

- 1. Pray for the speakers and preparations for the 6/3-6/5 Youth Retreat and Family Lectures.
- 2. Thank the Lord, the second happiness group has ended successfully. Thanks to the leaders and co-workers. Please continue to pray for the best.
- 3. Pray for the church's 40th anniversary celebrations and preparations this year from 11/26-11/27.
- 4. Pray for the preparations and recruitment of co-workers for 7/18-7/22 Vacation Bible School.
- 5. Pray for the physical gathering of fellowships and small groups at 7:30pm on Friday.

Member Care

- 1. Pray for Dianna, Guo Kaiping, Dannis Weng, Cao Ran and Fiona Chen who are converts in the happiness group.
- 2. Pray for the new guests who have recently come to church to continue to participate in our gatherings.
- 3. Pray for the safety of families who are traveling during the Summer. Health needs
- 1. Pray urgently for Brother Hong Julun's lung cancer radiotherapy and chemotherapy, and ask the Lord to protect him and give him a good appetite.

World Missions

- 1. Pray for the workers at Christian Witness Center, various camps, and ministries in the middle of the US.
- 2. Pray for the Unengaged, Unreached People Group (UUPG) and Indonesia and Pakistan missionaries supported by our church.

講道大綱 Sermon Outlines:

当一个人出生时,他/她被赋予了生命/灵魂. 随着他的成长, 学习, 并逐渐有了自我意识, 他就开始了交易的人生. 在不知不觉中, 他用他所有的换取他想要的东西; 连婴儿/孩子也会用他的影响力(哭)来换取食物, 安慰, 舒适, 玩具等. 随着他的成长/熟, 他学会使用他拥有的资源来换取他想要的东西: 以时间和劳力换取金钱; 用钱买东西; 以技能/知识, 品格/个性来换取尊重, 晋升, 与更多的酬金等.

迟早,他会发现他必须用他所珍惜之物换取更重要的东西.其实我们一辈子都是交易者.有些人愿意用极有价值但属世的东西,包括短暂的今生来换取永恒的生命与荣耀.他们被称为殉道者.这是所有人都必须面对的抉择:你要成为只是个交易者还是殉道者!

As a person is born, he/she is given life/soul. As he grows, learns, & gradually developed the sense of self, he starts the life of trading. Without knowing, he is trading what he has to gain what he wants. Even baby/child is trading his power of influence (crying) to gain food, comfort, toy, etc. As he becomes more mature, he learns to use all the resources he has to trade for what he wants: time & labor for money; money for stuffs; skill/knowledge, character/personality, for respect, promotion, raise, ...etc. Sooner or later, he'll discover that he must trade what he cherishes for something much more important. In fact, we are all traders for life. Some are willing to trade something valuable but temporal for something eternal. We call them martyrs. That's a decision we all have to face: simply a trader or a martyr!